
Protokoll vid årsmötet för Brf Fyrskeppet i Norrtälje 769628-6157 

Torsdag den 18 april 2024 

Plats: Markuskyrkan, Grindvägen 9, Norrtälje 

1. Stämman öppnades av Christer Namne. 

2. Till stämmoordförande valdes Christer Hamne. 

3. Anmälan av stämmoordförandens val av protokollförare, Eva-Lis Winblad. 

4. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare, Irene Johansson, Kent Samuelsson. 

5. Röstlängden godkändes av årsstämman. 20 medlemmar närvarade på mötet och 14 lgh 

representerades. 

6. Fråga om stämman blivit i stadgeenlig ordning utlyst, godkändes av stämman. 

7. Fastställande av dagordning, godkändes av stämman. 

8. Föredragning av styrelsens årsredovisning gjordes av Christer Namne, Eva-Lis Winblad, Britt-

Marie Hedlund. 

9. Föredragning av revisorns berättelse gjordes av Christer Hamne. 

10. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning godkändes. 

11. Beslut om resultatdisposition godkändes. 

12. Fråga om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna godkändes. 

13. Beslut om arvoden åt styrelseledamöter och revisorer för nästkommande verksamhetsår 

godkändes och höjdes till 50000 kr, att fördela enligt styrelsens eget beslut. 

14. Valberedningen förslag av styrelseledamöter: 

Christer Namne, sittande 1 år till 2025, ledamot 

Eva-Lis Winblad, sittande 1 år till 2025, ledamot 
Britt-Marie Hedlund, omval 2 år till 2026, ledamot 

Peter Olsson, sittande 1 år till 2025, ledamot 

Tarja Granvik, nyval 2 år till 2026, ledamot 

Förslaget godkändes. 

15. Val av revisor och revisionssuppleant, Alexandra Lindqvist, Hammarberg & Lindkvist Revision 

AB, förslaget godkändes. 

16. Val av valberedning: Inger Pettersson och Gunnel Söderbaum valdes till ny valberedning. 

17. Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor samt av föreningsmedlem anmält ärende: 

• Motion avseende individuella laddplatser har inkommit från Hans Krantz. I dagsläget 

bedömdes det att det räcker med de två laddplatser vi har. Däremot är det bra att 

redan nu undersöka marknaden/kostnaden för denna lösning. Stämman beslutade 

att ge Hans Krantz (enskilt eller med någon ytterligare medlem) i uppdrag att arbeta 

fram ett underlag som nästa årsstämma kan ta ställning till. 

• Motion avseende att bilda en arbetsgrupp som kan se över vårt grönområde för att 

möjliggöra mer gemensam samvaro har inkommit från Britt-Marie Hedlund. 

Stämman godkände förslaget som positivt och en arbetsgrupp bildades med Britt-

Marie Hedlund (sammankallande), Irene Johansson, Irene Käll Gårder, Berit Nyberg, 

Tarja Granvik. 

• Stämman bifaller båda motionerna. 

18. Stämman avslutades av Christer Namne. 



Pr o ollförare: 

va-Lis Win blad 

Stä moordförande: 

Christer Namne 

Justeras: 

(17 ' Irene J ansson Kent Samuelsson 
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